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Kære Finn Frandsen 

 

Direktør Bo Nilsson og jeg har anmodet om deputation for folketingets kulturudvalg 

i forlængelse af det møde I har annonceret for Kunstnersammenslutningerne. 

 

Jeg tror det er vigtigt for udvalget at få belyst Charlottenborgs forhold fra to 

sider blandt andet for at komme med helt korrekte tal og oplysninger om hvorfor 

Kunstnersammenslutningerne har fået afslag på at udstille i bygningen i 2008. 

 

Med venlig hilsen 

 

bestyrelsesformand 

 

Erik Steffensen 

 

info: 

 

> Erik Steffensen: 

 

Der er ikke tale om fire sammenslutninger der hidtil har lagt beslag på "sølle 16 

uger" om året. Dertil skal lægges op- og nedtagning af de respektive udstillinger 

ialt 8 uger. Altså knap et halvt år. 

 

Charlottenborgs Forårsudstilling lægger yderligere beslag på to måneder af 

udstillingsprogrammet inklusive censur, op- og nedtagning. 

 

Der kommer ikke 40.000 men mindre end 30.000 og ser de årlige sammenslutninger og 

tallet er stadig faldende. I alt besøgte ca.55.000 Charlottenborg i 2006. 

 

Politiken citerer Grønningens Egon Fischer 20. februar der fortæller om 

salgsomstændighederne "her skal vi kun betale 15 % for skulpturer og 20 % for 

malerier" - disse penge af et salg på 4,2 millioner betales IKKE til Charlottenborg 

men til foreningen Grønningens formue. 

 

Ligesom entréindtægterne IKKE tilfalder Charlottenborg, men de respektive 

kunstnersammenslutninger - Charlottenborg er for nuværende et statsgalleri opbygget 

af tidligere bestyrelser der alle har haft tilknytning til sammenslutningerne. 

 

> Summa summarum: Hverken ny bestyrelse eller direktør finder dette  

> anstændigt eller brugbart. 
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